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§ 125 Mötets öppnande 
 Ordförande Kenneth Andersson förklarade mötet öppnat.  

§ 126 Val av mötessekreterare 
Katarina Eriksson utsågs till sekreterare för mötet. 

§ 127 Val av justerare 
Barbro Nordh utsågs till protokolljusterare. 

§ 128 Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes 

§ 129 Föregående protokoll  
Lades till handlingarna 

§ 130 Information från verksamheten  
Andreas Forsman berättade om sina arbetsuppgifter i församlingen. 
Dels arbetar han med gudstjänster, dels med konfirmander. Idag finns 13 konfirmander i en 
grupp som inleddes med fyra ungdomar. Idag är det fyra ur personalen som arbetar med 
gruppen. Det är ett trevlig gäng med konfirmander, som frimodigt vågar prata och ställa 
frågor i gruppen. De träffas varannan vecka och konfirmation blir den sista helgen i april. 
Andreas jobbar även med café-verksamheten, Kom-och-gå-fika, Middagspaus, 
Bibelstudiegrupper m.m. 
Andreas tycker det är intressant att få vara med och lära sig nya saker, av allt som sker i 
församlingen. 
Vid sidan av detta studerar han på halvfart, för att läsa in och komplettera sin tidigare 
lärarutbildning i historia och religion, till att bli färdig präst. Just nu håller han på med 

Kenneth Andersson, ordförande  
Leif Holmkvist, Kersti Karlsson, Barbro Nordh, Per Lundberg, Lena Rosén, Hans Jacobsson, 
Katarina Eriksson. 

Närvarande ersättare 

Övriga deltagare 
 

Andreas Forsman, snart präst; Jörgen Klingstedt, arbetsledande komminister

Annika Lundström, vik pastoral chef
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uppsatsen som ska vara klar i januari. Planen är att vara klar med studierna inom två år, 
och planen är att därefter jobba vidare här i pastoratet. Han bor med fru och barn i 
Varuträsk och hustrun arbetar i Jörn-Boliden. 

  
§ 131 Information från pastoral chef, Annika Lundström 

1. Bönens trädgård 
Trädgårdsmästare Anton Sundin har skickat en fråga: Hur kan vi utveckla arbetet kring 
Bönens trädgård. Pastoratets trädgårdsgrupp på två personer har många ytor att ta hand 
om, så det skulle behövas en lokal arbetsgrupp som engagerade sig för skötsel och 
guidning i Bönens trädgård. Så frågan är på vilken nivå församlingen/pastoratet ska 
lägga sig på när det gäller ekonomiska och personella resurser. 
Vilka personer känner vi som kan tänkas vara intresserade av att engagera sig och 
jobba praktiskt? Har Bönens trädgård någon egen Facebook-sida, eller liknande? Vem 
modererar i så fall den? Byarnas Facebook-sidor i närheten? Bjuda in intresserade till 
att träffa till exempel Anton Sundin och få information om växter m.m.? Kan vi 
använda församlingsbladet för att sprida frågan till församlingsborna? 
 
Vi ger uppdraget till Kenneth att så snart som möjligt hitta vägar att sprida inbjudan 
till intresserade i församlingen. 

2. Församlingen i omvärlden. 
En del av arbetet med församlingsinstruktionen för pastoratet. Varje församling har fått 
i uppdrag att göra en omvärldsbeskrivning (ca en a4-sida per församling), samt att 
formulera sitt lokala uppdrag utifrån denna omvärldsbeskrivning.  
 
Vi kommer att ha ett särskilt sammanträde i januari, för att arbeta med detta uppdrag. 

3. Rutiner för församlingsrådsprotokoll, km-ersättning m.m. 
(Se bilaga1) Att km-ersättningsblankett skrivs med bläckpenna under varje 
sammanträde, sköts av ordförande Kenneth Andersson. Följande fyra punkter på listan 
ansvarar Erika Nordström för, och de två sista punkterna sköts av Carina Lindström. 

4. Övrig information 
a. Under vecka 8 – 9 ska det vara fem möten på olika platser i pastoratet, för att 

fokusera på pastorala arbetsområden. Mötet i Kågedalen kommer att äga rum 
onsdag 21 februari kl 19.00 i Kåge församlingshem. Alla intresserade inbjuds. 
Församlingsrådet bör vara med. 

b. Äntligen är annonsen för pastoral chef ute, försenad av cyber-attacken mot 
Svenska kyrkans datanät. 

c. Glaskonstnären Ulrik Qvist, har erbjudit Kågedalens församling att köpa en 
fönsterdekoration med frälsarkransen och en fisk, för att placera det i Kyrkan i 
Kusmark, som en hyllning till Martin Lönnebo. 

d. Fråga: I kyrkoordningen fastslås att det ska finnas en inventarie-ansvarig i 
varje församling. Här är det Per Lundberg och Karin Nilsson. De har nyligen 
gjort en inventering tillsammans med Jörgen Klingstedt och Maria W.Persson. 
Rutinen kanske kan vara att vartannat år göra en mer grundlig inventering och 
vartannat år göra en lite mer översiktlig uppdatering av inventarielistor. 
Borde alla fem församlingarnas inventarieansvariga träffas då och då för att 
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prata ihop sig om rutiner, samt utbyta erfarenhet och kunskap kring, till 
exempel, antikviteter och annat. 

§ 132 Information från arbetsledande komminister, Jörgen Klingstedt 
1. Det har nyligen varit basarer i Kågedalen, både i Kusmark och i Ersmark. 

Intressant är att många kom med kontanter, vilket förvånade Jörgen. Men många 
använder förstås också Swish. Lotterna gick åt väldigt fort i år. 

2. Malin Lindahl vikarierar som församlingspedagog på 100 procent tills i augusti. 

3. Systemet med doppärlorna har varit för krångligt och inte fungerat. Ett enklare system 
med doppärlor kommer att införas istället. 

4. Jörgen Klingstedt kommer från och med första februari att kliva av som arbetsledande 
komminister i Kågedalen för att arbeta som vanlig präst i Skellefteå. Arne Andersson 
kommer att vikariera som arbetsledande komminister i Kågedalen. 

  

§ 133 Kollektändamål 2024 januari – maj 
1. Kusmarks kyrka 

Februari 18  Diakonikassan 
Mars 29  Hela människan – Skellefteå Stadsmission 
April 7  Barn- och ungdomsverksamheten i församlingen 
April 21  Gatubarnen i Addis Abeba 

2. Kåge kyrka 
Januari 1  ACT 
Januari 28  Gatubarnen i Addis Abeba 
Februari 25 Församlingens egen musikverksamhet 
Mars 10  Diakonkassan 
Mars 28  Hela människan – Skellefteå Stadsmission 
Maj 12  EFS lägerverksamhet 
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§ 134 Mötesplanering 2024 
 Tisdag 16 januari, 18.30 i Kåge, om FIN-omvärldsanalysen 
 Onsdag 21 februari 17.30 (OBS! TIDEN) i Kåge 
 Onsdag 21 februari 19.00 Möte kring pastorala frågor i Kåge 
 April någon gång, gemensamt tre-församlingsråd i Ersmark. 
 Torsdag 30 maj, 18.30 i Kusmark. 

 Torsdag 5 september, 18.30 i Sandfors. 
 Onsdag 4 december, 18.30 i Kåge. 

§ 135 Planering inför kommande församlingsråd. 
Fundera kring vilka diakonala behov som finns just i vår församling och hur vi som kyrka 
kan möta dem. Förslag: att kalla församlingens diakon till församlingsrådet i januari när vi 
ska jobba just med omvärldsanalysen. 

   
§ 136 Övriga frågor  

1. Rapport från församlingsråds-ordförandeträff den 24 oktober. 
a. Mycket tid ägnades åt församlings-omvärldsanalys till 

Församlingsinstruktionen och arbetet och processen kring det. 
b. Begränsning av utomstående konserter i kyrkans lokaler. Det är sam-

arrangemang som gäller. 
2. På det pastoratsgemensamma församlingsrådet riktades fokus särskilt kring det 

diakonala arbetet i församlingarna och att stor del av detta idag riktas till äldre. 
Kan vi hitta fler vägar för att nå människor i åldrarna mellan 20 och 65. 
Vad kan/ska kyrkan göra som ingen annan aktör gör? Måste vi ha fast anställd 
personal i alla aktiviteter, eller kan diakonen få vara samordnare istället för att vara 
direkt inblandad i allt? Hur kan vi hitta samverkan med andra aktörer? 

3. 14-16 november 2024 kommer Skellefteå att stå som värd för Mänskliga-
rättighets-dagar. Ett jättestort event med rubriken ”Rättigheter i omställning”. 

4. Tidningen Liv är en jättebra tidning, men kontaktpersoner till alla församlingar finns 
inte med. Alla församlingar har bjudits in, men alla har inte valt att vara med. 

§ 137 Avslutning 
Jörgen Klingstedt läste ett avsnitt ur boken ”Om jag skulle predika idag” av Gunnar 
Sjöberg, och bad en bön. 
Ordförande Kenneth Andersson tackade för det gångna året och för deltagarnas 
engagemang, samt önskade oss en god jul. Därefter förklarade han mötet avslutat. 

  
Vid protokollet, Katarina Eriksson 

Ordförande, Kenneth Andersson Justering, Barbro Nordh 
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